
 

 

 

      

Αθήνα, 9 Νοεμβρίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

Θέμα: «Αποξήλωση  και αντικατάσταση μεταλλικών ηχοπετασμάτων 
κατά μήκος του Προαστιακού Σιδηρόδρομου στον Ταύρο και 
υπογειοποίηση του σιδηροδρόμου» 

 

Η δημοτική αρχή Μοσχάτου -Ταύρου με μία σειρά από παρεμβάσεις και σε 
συνεργασία με το Υπουργείο Υποδομών, Μεταφορών και Δικτύων διέκοψαν 
την  τοποθέτηση μεταλλικών ηχοπετασμάτων στον Προαστιακό Σιδηρόδρομο 
που είχε ξεκινήσει από το 2017 στον Δήμο. Με νέα επιστολή του ο Δήμαρχος 
Μοσχάτου – Ταύρου επανέρχεται στο θέμα της απομάκρυνσης των 
μεταλλικών ηχοπετασμάτων που όπως αναφέρει στην επιστολή του 
δημιουργούν ένα τείχος στην πόλη και επί της ουσίας τριχοτομούν την 
περιοχή, δημιουργώντας στους κατοίκους μια ασφυκτική κατάσταση. 
Παράλληλα δημιουργούν και σοβαρά προβλήματα ορατότητας.   

Πάγιο αίτημα των δημοτών και της τοπικής αυτοδιοίκησης,  ήταν και 
παραμένει η υπογειοποίηση του σιδηροδρομικού διαδρόμου, ούτως ώστε να 
λυθεί με οριστικό τρόπο το πρόβλημα και να αναβαθμιστεί η περιοχή, καθώς 
και η καθημερινότητα των κατοίκων. 

Επειδή, η τοποθέτηση μεταλλικών ηχοπετασμάτων δημιουργεί συνθήκες 
τριχοτόμησης της πόλης του Ταύρου καθώς και προβλήματα στην ορατότητα 
των κατοίκων  

Επειδή, η προσωρινή λύση είναι να αντικατασταθούν τα υπάρχοντα 
μεταλλικά ηχοπετάσματα με άλλα γυάλινα και πιο καλαίσθητα 

Επειδή, το πάγιο αίτημα των δημοτών είναι η υπογειοποίηση του 
σιδηροδρόμου η οποία θα συμβάλει στην βελτίωση της ποιότητας της ζωής 
τους και στην ενότητα του οικιστικού ιστού, όπως άλλωστε συμβαίνει και στο 
αντίστοιχο τμήμα της Αθήνας.  

Επειδή, αντίστοιχη ερώτηση είχαμε καταθέσει τον Φεβρουάριο του 2020 και 
δεν υπάρχει ακόμα καμία εξέλιξη για την απομάκρυνση των ηχοπετασμάτων 
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1) Θα προχωρήσει το Υπουργείο στην αποξήλωση των μεταλλικών 
ηχοπετασμάτων και την αντικατάσταση τους από διάφανα και 
περιορισμένου ύψους ηχοπετάσματα κατά μήκος της 
σιδηροδρομικής γραμμής στον Ταύρο;   

2) Θα προχωρήσει το Υπουργείο στην υλοποίηση του έργου της 
υπογειοποίησης του σιδηροδρομικού διαδρόμου ικανοποιώντας 
το αίτημα των κατοίκων και του Δήμου Μοσχάτου –Ταύρου για 
αναβάθμιση της ποιότητας της ζωής τους;  

3) Γιατί δεν εξασφαλίστηκε χρηματοδότηση μέσω ευρωπαϊκών 
προγραμμάτων για την υλοποίηση του έργου της 
υπογειοποίησης; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Μπαλάφας Ιωάννης 
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Φωτίου Θεανώ 

Χριστίδου Ραλλία 

 

 

 

 




